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Afdeling

Afgelopen 24 aug. 2020, stelden wij vragen over dit bovenstaande onderwerp(zie Doc-20-294190). 
De beantwoording bracht ons tot de volgende nadere vragen : 

1. Wij blijven ons zorgen maken dat de ecologische inrichting niet voldoende is geborgd. 
Er staat bv. in het antwoord op vraag 2 dat in de ruimtelijke onderbouwing de 
aanwijzingen van groenadviesbureau Jansen & Jansen worden opgevolgd en dat de 
ecologische quickscan is opgenomen als bijlage van de ruimtelijke onderbouwing.
Wat is hiervan de juridische status en/of kracht, kunnen de omwonenden daarmee 
afdwingen dat het niet alleen bij adviezen en een papieren ecologische inrichting blijft 
?

antwoord 

2. In het antwoord op vraag 3 staat te lezen dat om werkelijk een ecologische inrichting te 
kunnen borgen er in de omgevingsvergunning voorschriften kunnen worden opgenomen 
over de ecologische inrichting. Waarom houdt u het bij “kunnen worden opgenomen “, 
waarom wordt dit niet direct, bij voorbaat gedaan, dit kader is immers al vastgesteld 
d.m.v. de GroenLinks motie Kaderstelling Zonneweiden Medemblik  van 6 juni 2019? 
Graag een toelichting.

antwoord 

3. Algemeen : Wat moet ervoor gebeuren om t.b.v. deze ecologische inrichting in de 
omgevingsvergunning voorschriften te laten opnemen ?
Welke invloed kan de raad hierop uitoefenen op welk moment in het proces ?
Hoe kunnen de bewoners dit bewerkstelligen op welk moment in het proces ?



antwoord 

4. Het gaat hierbij om de zorgen van bewoners van een locatie. Er zijn echter meerdere 
principeverzoeken voor zonneweiden gedaan. Hoe wordt er met de andere zonneweiden 
omgegaan ? Blijft het slechts bij adviezen t.a.v. de groene inrichtingen of worden er 
lessen getrokken uit de zorgen van deze bewoners ? Graag een toelichting.

antwoord 


